
اخبارخبر كوتاه
باید کاری کنیم امثال زنوزی به فوتبال بیایند

کریمی: کرونا باعث شد بخشی از حافظه ام را از دست بدهم

ترسناک و کشنده؛ مقتدر و همیشه برنده

رمز قهرمانی پرسپولیس: ورزشگاه آزادی

مشکلات حل می شود و بازیکنان پول می گیرند

قاضی: قرعه سختی در شروع داشتیم اما برخواهیم گشت

نشست  در  تراکتور  سرمربی  کریمی  فیروز 
از  دور  به  گفت:  استقلال  با  بازی  از  پیش  خبری 
تعارفات، بازی فردا بسیار جذاب و سنگینی است. 
سال  در  چهارم  و  سوم  رده  تیم های  حال  هر  به 
گذشته، در تمام لیگ های دنیا از حساسیت خاصی 
برخوردار است. درست است تیم چهارم سهمیه می 
گیرد ولی در مسابقات و ورزش های مختلف، سه 
دیدار  این  فلذا  دارند.  ویژگی های خاص  اول  تیم 
قاعده  نیز همین  فردا  است.  همیشه دیدار جذابی 
بر بازی حاکم است. من امسال تیم استقلال را تیم 
جدیدشان  نفر  دانم  نمی  فقط  دیدم  خوبی  خیلی 
هم اضافه شد یا نه. من رزومه این بازیکن جدید را 
العاده  دیدم و اگر او را جذب کنند، تیمشان فوق 
خوبی  تیم  نیز  اکنون  چند  هر  شد  خواهد  خوب 

دارند.
من در دو هفته اول به بعضی از بازی ها نگاه 
سطحی داشتم و دیدارهای رقبای خودمان در هفته 
های آینده را عمیق تر دیدم که در این میان استقلال 
ویژگی های خیلی خوبی دارد و قطعاً حرف های زیادی 
برای گفتن خواهد داشت. تیم ما هم منهای بازی اول 
که مشمول قاعده درون تیمی باز شدن پنجره بود. قرار 
بود پنجره باز شود و خیلی هم تلاش شد. ما تسویه 
از  مجبور شدیم  نشد.  ولی  بودیم  کرده  حساب هم 
بازیکنان جوان در حساس ترین پست استفاده کنیم. 
به غیر از آن بازی الان تیم ما یک تیم کار کرده است 
که می تواند یک رقیب باشد و ما خودمان را مدعی 
کسب سهمیه می دانیم. ما سه امتیاز اول را از دست 
دادیم، ولی هنوز شانس کسب سهمیه را داریم. در 
نتیجه بازی فردا، خیلی خوب، زیبا و فوق العاده سنگین 
است. چون من بازی های استقلال را که دیدم و تیم 
خودمان را مورد بررسی قرار می دهم، تصور من بر این 
است که بازی نزدیکی باشد. ان شاءالله تماشاگران نیز 

شاهد یک بازی خوب باشند.
مسابقات  امسال  برگزاری  نحوه  درباره  وی 
لیگ از نظر زمان، تاریخ و ساعت گفت: برنامه ریزی 
با  است  ممکن  و  نیست  لیگ  سازمان  فقط دست 
داشته  تداخل  ملی  بازی های  و  ملی  مراسم های 
باشد. من روی مدیران سازمان لیگ شناخت دارم 
حیدر  می کنند.  درک  را  چیز  همه  آنها  می دانم  و 
بهاروند بازیکن، سرپرست و مدیر باشگاه هم بوده، 
همه چیز را لمس می کند. بدون بازی، آمادگی تیم 
را حفظ کردن خیلی سخت است. سازمان لیگ هم 
تلاشش را می کند که بازی ها منظم برگزار شوند.  

ما هم آمادگی همه نوع همکاری را داریم. اگر چه 
به  که  کنیم  همیاری  باید  اما  می شود  زیاد  فشار 

موقع بازی ها برگزار شوند.
اشاره  محیطی  تبلیغات  بحث  درباره  کریمی 
باشگاه ها  درآمد  از  اعظمی  بخش  دنیا  تمام  کرد: 
در  که  کشوری  تنها  است.  محیطی  تبلیغات  از 
مگر  هستیم.  ما  فقط  است  محروم  دنیا  تمام 
می شود سازمان لیگ از باب حمایت از ما تبلیغات 
محیطی را برایمان انجام ندهد؟! باشگاه های دولتی 
نماینده  من  ولی  است،  روشن  تکلیف شان  که 
باشگاه های خصوصی هستم. اگر تبلیغات محیطی 
از ما گرفته شود سازمان لیگ به جز این کار چه 
صدا  از  من  دهد؟  انجام  ما  برای  می تواند  کاری 
مسابقه  هر  از  بعد  اصلًا  می کنم  خواهش  سیما  و 
شود.  تسویه  تلویزیونی  تبلیغات  بحث  به  نسبت 
نظر من  به  و سیما،  رئیس صدا  تغییر  به  توجه  با 
این مسئله انجام می شود که ما از بحث تبلیغات 
بهره مند شویم آخر درآمد دیگری  تلویزیونی هم 
وجود ندارد. باشگاه های ما آن پتانسیل و شرایط را 
ندارند که 10 سال روی تیم های پایه ای سرمایه 
گذاری کنند تا پس از رسیدن به 20 سالگی بهره 
برداری کنند چون در ورزش ما امنیت شغلی وجود 
کرد،  فکر  درازمدت  درآمدزایی  به  نمی توان  ندارد. 
پس می ماند درآمد تبلیغات محیطی و حق پخش 
با  باید  همکاری  بیشترین  من  نظر  به  تلویزیونی. 
های  تیم  باشد. چون  بیشتر  باشگاه های خصوصی 
به سمت خصوصی سازی خواهد  نگاهشان  دولتی 

رفت.
وی اشاره کرد: امیدوارم روزی همه باشگاه ها 
شناخته  ها  پول  قدر  وقت  آن  شوند  خصوصی 
که  تیمی  می توان  که  است  زمان  آن  شود.  می 
 40 با  را  می کند  بودجه صرف  تومان  میلیارد   70
خیلی  زنوزی  آقای  امثال  کرد.  جمع  هم  میلیارد 
کم پیدا می شود. شما هر سال 50 تا 60 میلیارد 
هزینه کنید که هیچ برگشتی هم ندارد یا برگشت 
را  کسانی  همچین  دست  باشد.  خفیف  خیلی  آن 
باید گرفت گرفت، به هر طریق ممکن باید با آنها 
همیاری کرد و سعیمان بر این باشد تا این تعداد را 
افزایش دهیم نه اینکه آنها را ناراحت کنیم. ممکن 
است در مقاطعی کمی نامتعادل هزینه شده باشد 
که آنها نیز برطرف شده است. باید از همه کسانی 
که در بخش خصوصی پتانسیل تیم داری دارند جلو 
بیایند تا فوتبال مثل همه جای دنیا حرفه ای شود، 
پخش  حق  هم  صداوسیما  که  شرط  این  به  البته 

بدهد و بحث تبلیغات محیطی نیز انجام شود.
به  واکنش  در  تراکتور  فوتبال  تیم  سرمربی 
برتر  فوتبال  برنامه  در  الهامی  ساکت  اظهارات 
فیلم های  او  خانه  اسباب کشی  در  اینکه  بر  مبنی 
ساکت  گفت:  است،  برُده  را  مربیگری  به  مربوط 
راست می گوید. شاید الان راضی نباشند اسم ببرم، 
ماشالله  بودند!  اثاث کش  الان،  سرمربی  شش  ولی 
می سنجم  من  وقتی  الان  داشتند!   زور  خیلی  هم 
می فهمم من قدرت آنها را ندارم. هر کدام یک بار 
سنگین را از تردمیل تا یخچال را پایین می آوردند. 

هر شش مربی هم الان جزو بهترین ها و موفق ترین 
های لیگ برتر هستند. الهامی راست می گفت،  آن 
دیدم  وقتی  بود.  بزرگ  دو سه چمدان  در  فیلم ها 
نیستند فهمیدم که کار بچه های خودمان و ساکت 
آورد.  را  آنها  تهدید  با  هم  الهامی  بعدش  بود. 
که  خوشحالم  و  بود  کرده  استفاده  هم  فیلم ها  از 
بچه های آن مکتب الان سرکار هستند و هم فوتبال 
خوبی ارائه می دهند و هم تیم های خوبی دارند و 

با قدرت کار می کنند.
کریمی با اشاره به غایبان تیمش در بازی فردا 
و  است  مصدوم  عباس زاده  گفت:  استقلال  مقابل 
محمدی  هادی  ولی  نداریم،  اختیار  در  را  او  فردا 
به تمرین آخر رسیده بود. با این حال باید با سایر 
کند  بازی  می تواند  دید  و  کنیم  همفکری  مربیان 
از  زیادی  بازیکنان  ما  نداریم.  ولی مشکلی  یا خیر 
دست دادیم و به لحاظ رده بندی توانمندی فردی 
بازیکن اصلی  از 14  نفر  تأثیرگذاری فردی، 11  و 
ما رفتند از جمله سه کاپیتان تیم ملی که حالا در 
اختیار نداریم. البته بازیکنان جوانی که اضافه شدند 

آینده دار هستند.
از  گفت:  بهداشتی  پروتکل های  درباره  وی 
سازمان لیگ می خواهم امکان حضور همه اعضای 
الان  شود.  داده  خبری  نشست های  در  فنی  کادر 
به احترام شما خبرنگاران آمدم، ولی ما خانوادگی 
پزشک  از  رسمی  مجوز  و  داریم  زمینه ای  بیماری 
برای عدم حضور در جمع ها دارم. الان خانه مهدی 
)تارتار( بودم و کمر درد شدیدی داشت که حتی 
نمی توانست بنشیند، ولی طبق این قانون حتماً باید 
در نشست حضور پیدا کند. از مردم می خواهم کرونا 
اینطور نیست که کرونا بگیری و  را جدی بگیرند. 
سال ها  بدن  در  کرونا  تبعات  شود.  تمام  هفته  دو 
می ماند. فقط کرونا برای من یک حسن داشت و آن 
این بود که بعد از ابتلا قسمتی از ذهنم که مربوط به 
بدهی هایم بود از ذهنم رفته است )باخنده(. از ستاد 
موضوع  پیگیر  آخر  تا  می کنم  خواهش  کرونا  ملی 
باشند. تیم ما پرطرفدارترین تیم استادیومی ایران 
به حساب می آید. شاید اینجا هواداران استقلال یا 
تراکتور  ولی  باشد،  داشته  حضور  هم  پرسپولیس 
دنیا  در  را  استادیوم  در  حاضر  هوادار  بیشترین 
دارد، ولی راضی نیستیم با حضور آنها در ورزشگاه 
اتفاقی برای شان رخ دهد. از عدم حضور تماشاگران 
نیستیم  راضی  ولی  می کنیم،  ما  را  ضرر  بیشترین 
اتفاقی با حضور در استادیوم برای کسی رخ بدهد.

شاگردان یحیی گل محمدی در حالی موفق شدند نساجی مازندران 
را شکست دهند که در ابتدای نیمه دوم، کریم اسلامی با همکاری دو 
خرید مشهور این تیم یعنی مرتضی منصوری و مسعود شجاعی موفق 
شد بازی را به تساوی بکشد اما حملات پردامنه قرمزها تنها 10 دقیقه 
بعد حریف را تسلیم کرد و سپس پرسپولیس توانست با کنترل جریان 

بازی، سه امتیاز شیرین را تصاحب کند.
این نخستین بازی خانگی پرسپولیس در فصل جدید فوتبال ایران 
بود که مطابق با انتظار سرخپوشان با سه امتیاز همراه شد. حالا 14 بازی 
دیگر در ورزشگاه آزادی باقی مانده که 39 امتیاز حساس و سرنوشت ساز 
را در خود خواهد داشت؛ آنها امسال باتوجه به حکم کمیته انضباطی یک 
بازی خارج از ورزشگاه آزادی مقابل سپاهان انجام می دهند اما دو بازی 

رفت و برگشت با استقلال سبب شده تا این خلا پوشانده شود.
پیروزی پرسپولیس برابر نساجی در ورزشگاه آزادی، آماری جالب 
را در فضای مجازی وایرال کرد؛ 12 برد متوالی در ورزشگاه خانگی. اما 
این تنها نکته مثبت برای قرمزها در استادیوم محل میزبانی شان نیست. 
آنها در این ورزشگاه عملکردی فوق العاده برای حریفان داشته اند که 
بتوان ورزشگاه آزادی را یکی از ترسناکترین استادیوم های فوتبال ایران 
نامید؛ حتی در روزهایی که صندلی هایش فقط با کارتن پلاست و پرچم 

پر شده باشند.
اولین بازی پرسپولیس بدون حضور تماشاگر در مقابل شهرخودرو 

که با پیروزی 3-1 خاتمه یافت.
در ادامه جستاری پیرامون آمار پرسپولیس در بازیهای خانگی را 
می خوانید )با این توضیح که هر فصل فقط یکی از دربیها که قرمزها بر 

اساس قرعه میزبان بودند، مورد محاسبه قرار گرفته(:

1. از زمان جدایی برانکو، پرسپولیس 31 بازی دیدار در ورزشگاه 
آزادی برگزار کرده و در 24 بازی به پیروزی رسیده؛ یعنی پیروزی در 
77.41% بازیها. به جز ذوب آهن و سپاهان که یک بار به نتیجه تساوی 
رسیدند و یک بار هم برنده شدند، تمام تیمها از تیغ تیز پرسپولیس در 

این ورزشگاه رد شده اند.
2. در دو سال اخیر پرسپولیس تنها سه شکست در ورزشگاه خانگی 
داشته. در هفته بیست و هشتم، ذوب آهن در یک بازی تشریفاتی موفق 
شد قرمزها را شکست دهد، در هفته یازدهم نفت مسجدسلیمان و در 
هفته پنجم سپاهان موفق شدند پرسپولیس را شکست دهند. به عبارتی 
پرسپولیس در حدود 1000 روز گذشته، تنها سه بار در خانه مغلوب 

شده است.
3. پرسپولیس در 17 بازی متوالی خانگی شکست نخورده و در 
صورتی که این روند را تا پایان فصل ادامه دهد، به رکورد ویژه 30 بازی 
بدون شکست خواهد رسید. در صورتی که قرمزها بتوانند میانگین 77 
درصد پیروزی در خانه را حفظ کنند و به عبارتی در 13 بازی خانگی 
برنده شوند و 4 مساوی به دست بیاورند، با 49 امتیاز )باتوجه به کسب 

شش امتیاز در این فصل( شانس اول قهرمانی خواهند بود.
4. پرسپولیس در دو فصل اخیر توانسته 46 گل بزند که میانگین 
حدود 1.5 گل در هر بازی است. جالب است بدانید مهدی ترابی )8( و 
احمد نوراللهی )7( برترین گلزنان خانگی سرخها هستند و سهم 32.6 
درصدی دارند. وحید امیری نیز شش گل زده و سومین گلزن برتر قرمزها 
به شمار می رود. مهدی عبدی برترین مهاجم گلزن پرسپولیس 5 گل 

به ثمر رسانده است.
5. پرسپولیس در 17 بازی توانسته کلین شیت کند که آمار دفاعی 

قابل قبولی برای این تیم محسوب می شود؛ به عبارتی بسته نگه داشتن 
دروازه در اکثر مسابقات این فصل. نکته جالب اینکه آمار کلین شیت 
پرسپولیس در لیگ بیستم و بیست ویکم عدد 8 را نشان می دهد و باید 

دید قرمزها در این فصل چه خواهند کرد.
6. پرسپولیس در این مدت تنها 17 گل خورده و میانگین حدود 
0.5 گل در هر بازی را دارد. استقلال و سپاهان تنها تیمهایی هستند 
که بیش از یک گل به پرسپولیس زدند و نکته مهم اینکه هیچ تیمی 
نتوانسته بیش از دو گل در ورزشگاه آزادی به قرمزها بزند. ذوب آهن، 
شهرخودرو، گل گهر، نفت MIS، پیکان، سپاهان، آلومینیوم، ماشین 
سازی، استقلال و فولاد تیمهایی هستند که در ورزشگاه آزادی دروازه 

پرسپولیس را باز کردند.
7. پرسپولیس در بدترین وضعیت خود، هیچگاه دو شکست متوالی 
یا سه تساوی پشت سر هم در ورزشگاه آزادی نداشته. ناامیدکننده ترین 
آمار تیم یحیی  فصل گذشته و پس از فینال لیگ قهرمانان آسیا رقم 
خورد؛ جایی که تیمهای سپاهان و ذوب آهن توانستند پرسپولیس را در 
خانه متوقف کنند. همچنین تیم گابریل کالدرون در هفته هشتم و نهم، 
یک تساوی و یک باخت را مقابل ماشین سازی و نفت مسجدسلیمان 

رقم زد.
8. پرسپولیس پنج بار موفق شده حریفان را در ورزشگاه آزادی با 
سه گل شکست دهد؛ سایپا، شهرخودرو )2(، تراکتور و گل گهر تیمهایی 
هستند که پرگل ترین باخت ها را مقابل این تیم تجربه کردند. نکته جالب 

درباره تراکتور این است که یک باخت 2-0 را هم در کارنامه دارد.
9. آخرین باخت پرسپولیس در ورزشگاه آزادی به 447 روز قبل 
برمی گردد. در 705 روز اخیر پرسپولیس تنها یک بار در ورزشگاه آزادی 

بازنده بوده. همین دو عدد کافی است تا حریفان این تیم بدانند چه کار 
سختی را در بزرگترین استادیوم ایران پیش رو دارند.

10. اما آنچه که ورزشگاه آزادی را ترسناکتر می کند: هر فصل 
اخیر  خانگی  بازی  در 30  پرسپولیس  و  دارد  بازی  ایران 30  فوتبال 
خود، 23 برد و 4 مساوی کسب کرده؛ 73 امتیاز. شش امتیاز بالاتر 
از بهترین رکورد فوتبال ایران در لیگ برتر. به عبارتی آنچه که سبب 
شده پرسپولیس بعد از برانکو همچنان قهرمان شود، موفقیت در بازیهای 
خانگی است که سبب شده لغزش های خارج از خانه هم بی اثر شوند. 
به عبارتی پرسپولیس تقریبا هیچ بازی مهمی را در ورزشگاه خانگی از 

دست نداده.
11. سرخپوشان بعد از جدایی پروفسور، تنها 10 بازی با حضور 
تماشاگر در ورزشگاه خانگی خود برگزار کردند و 21 بازی خارج از این 
استادیوم داشتند. نکته جالب اینکه آنها در حضور تماشاگر 60% بازیها 
را به سود خود خاتمه دادند و در ورزشگاه خالی 85.71% بازیها را. باید 
توجه کرد که با افزایش داده، معمولا باید درصد موفقیت پایینتر بیاید 
اما در این مورد برعکس است! یعنی پرسپولیس بدون تماشاگران فقط 
دو تساوی و یک شکست برابر نمایندگان اصفهان داشته که دو تا بعد از 
باخت در فینال آسیا بود و یکی در دیداری تشریفاتی. این آمار می تواند 

با یک پژوهش جدی همراه باشد.
برای  آور  تاسف  ناامیدکننده  نکته  یک  موفقیتها  این  تمام   .12
اتفاق  حالی  در  خانگی  ورزشگاه  در  تیم  این  اقتدار  دارد:  پرسپولیس 
افتاده که آنها در این مدت هیچ میزبانی آسیایی را نداشته اند! شاید اگر 
پرسپولیس می توانست در این مدت میزبان بازیهای آسیایی هم باشد، 

حالا عنوان قهرمانی ACL را هم در کارنامه داشت.

هوادار با هدایت رضا عنایتی به عنوان تازه وارد لیگ برتر بیست 
و یکم در آغاز این مسابقات با قرعه سختی مواجه شده است. این تیم 
بعد از تقابل هفته نخست با استقلال حالا بعد از دو باخت مقابل آبی 
های پایتخت و پیکان در وعده گاه سوم باید برابر سپاهان قرار بگیرد 
را در سر دارد. محمد قاضی،  نویدکیا سودای قهرمانی  با  امسال  که 
مهاجم و کاپیتان تیم هوادار درخصوص این بازی گفت: بازی سختی 
و  نظر مدیریت، کادرفنی  از  داریم که هم  تیم خوب سپاهان  مقابل 

بازیکن یکی از خوب های لیگ برتر است.
از دو هفته که در کسب نتیجه  با این حال بعد  ادامه داد:  وی 
این  آماده  را  کادرفنی خودمان  با تلاش  بازی  این  برای  بودیم  ناکام 
بازی کردیم تا امید به خدا نتیجه ای خوب را کسب کنیم. همانطور 
که گفتم بازی سختی مقابل سپاهان داریم که تیمی است که بازیکنان 

آن چند سالی است کنار هم بوده و شرایط خوبی دارند.
کاپیتان هوادار در مورد عدم نتیجه گیری این تیم در دو بازی 
قبلی به خصوص بازی با پیکان اظهار داشت: در بازی با استقلال به 
خوبی توانستیم برنامه های مدنظر کادرفنی رو پیاده کنیم و در این 
مسابقه تیم شجاعانه کار کرد. بعضی بازیکنان ما برای اولین بار بود 
که در آزادی و مقابل تیمی پرطرفدار و پرمهره مثل استقلال بازی 
بار به حریف  ابتدای بازی چندین  می کردند و همین باعث شد در 

موقعیت بدهیم.
توانستیم  را  استقلال  و  شد  بهتر  اوضاع  ادامه  در  داد:  ادامه  او 
تحت فشار قرار دهیم  اما متاسفانه گلی که خوردیم روی اشتباه و 
غفلتی بود که داشتیم و برنامه ریزی مان به درستی در ادامه پیاده 
نشد. در بازی با پیکان هم کاملا می دانستیم که در این تقابل چه می 
خواهیم اما بازهم روی اشتباهات خودمان گل خوردیم آن هم روی 
یک ضدحمله که کادرفنی بارها روی آن تاکید داشت. حریف موقعیت 
داشت و اگر آنالیز بازی هوادار را ببینید کاملا متوجه این خواهید شد 
که اکثر موقعیت ها برای ما بود اما پیکانی ها از تجربه حضور چند 

سال خودشان در لیگ برتر بهره بردند.
به هرحال  داد:  ادامه  این گونه  را  قاضی حرف های خود  محمد 
است  لازم  زمان  کمی  آمده   برتر  لیگ  به  تازه  که  تیمی  یک  برای 
بدهد ولی  با شرایط وفق  را  ابتدایی خودش  بتواند در هفته های  تا 
مطمئن باشید ما بازیکنان خوب و با تجربه ای داریم که در ادامه بازی 
ها با هماهنگی بیشتر می توانند شرایط را تغییر دهند. زحمت همه 

بچه های تیم در همین مسیر است و هنوز اتفاقی نیفتاده و باید با 
تلاش و کوشش بیشتر جلو برویم.

به عنوان یک  به جز وظیفه گلزنی  این فصل  محمد قاضی که 
مهاجم باتجربه و کاپیتان تیم هوادار در میدان مسئولیتی دو چندان 
دارد، درخصوص انتخاب این تیم و همکاری با رضا عنایتی گفت: در 
صحبت هایی که با آقارضا عنایتی داشتم، با توجه به شرایط تیم روی 
عنصر تجربه تاکید ویژه ای داشتند و از من خواستند که به ایشان و 

هوادار کمک کنم.
کاپیتان هوادار ادامه داد: آقارضاهم پستی و یک مهاجم بوده که 
تجربه بالایی در فوتبال کشورمان دارد. بازیکنی که در مقطع فوتبال 
بالا قرار داده شده وبا مربیان بزرگی کار کرده  بازی کردن در لولی 
است. درست است که تیم هوادار کم تجربه است اما قطعا تجربه های 
ایشان در تیم های مختلف به کمک این تیم خواهد بودو همین مساله 
باعث شد آن ها بتوانند امسال به لیگ برتر صعود کنند. این موضوع 
برای من هم یک امتیاز به حساب می آید که بتوانم به ایشان کمک 
با در اختیار گذاشتن تجربیاتم در تیم به بهتر کار کردن و  کرده و 

هرچه منسجم تر شدن تیم کمک کنم.
کاپیتان هوادار در مورد مهمترین عواملی که کمک می کند این 
تیم در ادامه از این شرایط خارج شود، گفت: از دلایل مهمی که کمک 
می کند یک تیم فوتبال در کسب نتیجه موفق باشد، بحث مسئولیت 
پذیری و اجرای درست دستورات تاکتیکی در زمین است تا اشتباهات 
را به حداقل برسانیم. با توجه به بازیکنان جوان و نفراتی که از فصل 
باید بتوانیم کمتر  از لیگ یک آمدند،  گذشته در این تیم هستند و 

اشتباه کنیم و با اتحاد و همدلی نتایج بهتری بگیریم.
مهاجم هوادار در مورد اینکه آیا این تیم را از همین هفته های 
ابتدایی در صورت عدم نتیجه گیری مقابل سپاهان باید از تیم های 
مدعی سقوط کننده، دانست، گفت: به هرحال ما در این لیگ تیمی 
قدرتمند  و  پرمهره  های  تیم  مقابل  را  نابرابر  یک جنگ  که  هستیم 
داریم اما این به معنای عدم توانایی و کم بودن کیفیت هوادار نیست. 
تازه در هفته های اول لیگ هستیم و تجربه من می گوید شاید 5 
تا 6 هفته حتی طول بکشد تا یک تیم تازه ورود به مرور بتواند به 

هماهنگی و اتحاد برسد تا نتایج دلخواه خودش را به دست بیاورد.
وارد  تازه  دانید  که می  به هرحال همان طور  داد:  ادامه  قاضی 
بودن هوادار در لیگ برتر و همچنین قرعه های سخت این تیم در 

هفته های نخست همه می تواند در عدم نتیجه گیری در هفته های 
نخستین تاثیرگدار باشد. بازی سختی مقابل سپاهان هم داریم که بعد 
استقلال یکی از تیم های قدرتمدن لیگ برتر است اما از روز نخست 

هدف مان تلاش بوده و قطعا برخواهیم گشت.
وضعیت  شدن  مشخص  دیر  آیا  اینکه  مورد  در  هوادار  کاپیتان 
مالی  های  وعده  به  جدید  گروه  نکردن  عمل  و  تیم  این  مالکیت 
از  من  گفت:  باشد،  تاثیرگذار  وضعیت  این  در  تواند،  می  خودشان 
روز نخست که به این تیم اضافه شدم دیدم که آقارضا که قبلا هم 
مدیرعامل و هم مربی بودند به دنبال انتقال امتیاز این تیم بودند تا 
شرایط بهتر شود. این بحث ها و اتفاقات در روزهای ابتدایی لیگ هم 
طول کشید که در نهایت در همین چند روز گذشته انتقال به گروه 

های وب رخ داد.
قاضی گفت: تلاش زیادی برای این انتقال انجام گرفت و با آمدن 
های وب و حضور آقایان اسدی به عنوان مدیرعامل، جهانگیر کوثری 
و امیری در کنار دیگر ارکان باشگاه، خیلی تلاش شد که به بازیکنان 
پرداختی داشته باشند و این مساله قبل از شروع لیگ باشد. به هرحال 
با  ای که  و در جلسه  انداخت  را عقب  کار  اداری  مقدار مسائل  یک 
آقای عنایتی داشتیم در این مورد صحبت شد. من هم به نمایندگی 
از بازیکنان به عنوان کاپیتان در این جلسه صحبت کردم و در نهایت 
قرار شد با در نظر گرفتن یک مبلغی به بازیکنان جدید و بچه هایی 
که از سال گذشته هم طلبکار بودند، پرداختی انجام گیرید. قرار شد 
طی این چند روز آینده پروسه اداری انتقال به پایان برسد و  پرداختی 

ها انجام گیرد.

چه کسی گفته دو دروازه بان بزرگ نمی توانند 
در یک تیم باشند؟

رشیدی: 10 سال با ناصر حجازی بدون 
حاشیه رفاقت و رقابت کردیم

منصور رشیدی در خصوص اینکه استقلال فصل 
جدید را از لحاظ فنی تا اینجای کار چطور بوده است 
گفت: در هر صورت بازی های اول این تیم را همه 
دیدند و همه هم اظهار نظر کردند که یک چیز آشفته 
و به هم ریخته را در این دو بازی از استقلال شاهد 
بودیم، این در حالی است که تیم مهره های اصلی 
خود را در این چند سال اخیر از دست داده و حالا 
چند بازیکن جوان را اضافه کرده و آنها هم تا بخواهند 
زیادی  زمان  و  کشیده  خیلی طول  شوند  هماهنگ 

می خواهد.
وی ادامه داد: یادم می آید فصل قبل هم که 
رقابت ها شروع شد از همان هفته نخست روی خط 
دفاعی و خط هافبک انتقادات زیادی مطرح بوده و 
این در حالی است که مهاجمان خوبی مثل دیاباته، 
قائدی و مطهری را در اختیار داشتیم که زهر دار ظاهر 
شده و می توانستند در هر لحظه کار را در بیاورند 
اما متاسفانه هافبک های کارکشته که بتوانند به خوبی 
رو به جلو حرکت کرده، بازی سازی کنند و از پس 
تغذیه مهاجمان بر بیایند را به آن صورت در ترکیب 
نداشتیم و از حضور بازیکنانی مانند علی کریمی و امید 
ابراهیمی که در ترکیب استقلال در این سال ها مثل 
یک ستاره عمل می کردند بی بهره بودیم و در حالی 
که مسعود ریگی هم می توانست کارهایی را انجام دهد 
امسال از دست دادیم و هافبک های جوانی را آوردیم 

که بخواهند آن وسط جولان بدهند.
منصور رشیدی تاکید کرد: در مجموع، میانگین 
سنی تیم پایین آمده و تیم جوان است با این حال 
ارسلان مطهری درجلوی زمین برای استقلال جنب 
و جوش خوبی دارد و این در حالی است که فوروارد 
جدید فرانسوی این تیم نیز در بازی اول دو گل زد اما 
مشخص نیست که در آینده بتواند با همین کیفیت 
ظاهر شده و موقعیت شناس باشد و بتواند از فرصت ها 

به خوبی استفاده کند یا خیر.
بان  دروازه  حضور  درباره  استقلال  پیشکسوت 
های مطرح و هم سطحی مانند حسینی، مظاهری 
و رضایی و اینکه آیا این موضوع برای استقلال مثل 
فصول گذشته بازهم حاشیه ساز خواهد شد یا خیر 
تاکید کرد: یک تیم باید یکی دو دروازه بان جوان را 
در کنار گلرهای بزرگسال و ثابت خود داشته باشد تا 
بتوان در آینده بدون دغدغه و نگرانی کار را دنبال کرد. 
رقابت های لیگ در مدت زمان طولانی برگزار می شود 
و یک دروازه بان در این مدت مثل هر بازیکنی امکان 
سید  مثل  دارد   وجود  محرومیتش  و  مصدومیت 
حسین حسینی در بازی مقابل ذوب آهن که در دقیقه 
3 مسابقه مصدوم شده و یک دروازبان در حد و اندازه 
های او به میدان آمد اما اگر خدای ناکرده برای رشید 
مظاهری هم اتفاقی می افتاد چه کسی را می خواستند 

درون دروازه بگذارند؟
استعداد  که  باشد  جوانی  باید  پس  افزود:  وی 
داشته باشد و بتواند پیشرفت کرده و نه تنها یک جوان 
بلکه باید دو جوان کنار حسینی و مظاهری باشند که 
آن ها بتوانند در کار خود پیشرفت کنند و در صورت 
بروز مشکلات این شکلی، از دروازه استقلال هم به 

بهترین شکل حراست و محافظت کنند.
رشیدی درباره اینکه حضور 2 دروازه بان همسطح 
در دو دهه اخیر همیشه برای باشگاه استقلال حاشیه 
ساز شده است و آیا در فصل جدید بازهم این اتفاق 
برای این تیم از این لحاظ تکرار خواهد شد یا خیر 
گفت: به نظر من این طرز فکر که می گویند دو دروازه 
بان بزرگ، هم سطح و یک شکل در یک باشگاه حاشیه 
ساز و مشکل ساز می شوند اشتباه است، چرا باید این 
اتفاق بیفتد، وقتی که دو جوان تحصیل کرده، فهمیده، 
باهوش که می توانند کنار یکدیگر رقابت کرده و رفاقت 
خوبی هم داشته باشند تا پیشرفت کنند چه اشکالی 
دارد که هر دو نفر در یک تیم باشند. آنها در تمرینات 
و مسابقات با هم رقابت می کنند و هر کدام که بهتر 
باشند بازی می کند. وی یادآور شد: خود من همراه با 
ناصر حجازی خدابیامرز هفت هشت ده سال در یک 
باشگاه با هم بودیم و حتی با هم به تیم ملی میرفتیم و 
کارمان را انجام می دادیم، رقابت مان و رفاقت مان هم 
هر کدام سر جای خودش بود، نه مشکل ساز برای هم 
میشدیم و نه برای هم دردسری داشتیم و در دوران 
فوتبال مان نه برخوردی و حاشیه ای شکل می گرفت. 
مظاهری و حسینی هم می توانند و همین شکلی کار 
را ادامه بدهند. دروازه بان اسبق استقلال تصریح کرد: 
این موارد را چندین بار به حسینی گفته ام چراکه او هر 
از گاهی با من تماس میگیرد و مشورت می کند و بارها 
به او این مسائل را گفته ام. حتی آن زمانی که رحمتی 
هم بود مثل بچه خودم حسینی را مشورت می کردم و 
می گفتم که رحمتی بزرگتر از اوست و باید با او رفاقت 
کرده و احترام بگذارد و رقابت هم بکند، تا پیشرفت 
کند و می گفتم این به نفع تو است و اگر این موارد را 
رعایت نکنی نمی توانی پیشرفت کنی. این در حالی 
است که رشید مظاهری هم اشتباه بزرگی کرد که می 
خواست از این تیم جدا شود اما این اشتباه را جبران 

کرده و به استقلال بازگشت.

امیدوارم ژستد هم مانند یامگا باشد؛
نامجومطلق: ایرادهای استقلال در 

آینده کمتر می شود
مجید نامجو مطلق در مورد روند استقلال و 
کسب 6 امتیاز در دو بازی ابتدایی لیگ بیست و 
یکم به خبرنگار “ورزش سه” گفت: تعداد زیادی 
از بازیکنان استقلال تغییر کرده اند و هماهنگی 
استقلال  این حال  با  ولی  کمی طول می کشد 
در هر دو بازی پیروز شد و این 6 امتیاز برایش 
به  نسبت  بازیکنان  شناخت  بود.  حیاتی  خیلی 
خود  به  بهتری  شکل  آینده  های  هفته  در  هم 
استقلال  تیم  که  بینیم  داریم می  ما  گیرد.  می 
هفته به هفته بهتر بازی می کند و اگر بخواهیم 
قیاس کنیم در بازی دوم از بازی اول بهتر بود و 
امیدوارم این تیم روند رو به رشد را ادامه بدهد 
و در هفته سوم بهتر از هفته دوم باشد و در این 

شرایط خیلی مهم بود امتیازات را بگیرد.
شکل  نظر  از  داد:  ادامه  باره  همین  در  او 
تیمی دو بحث خیلی مهم در فوتبال وجود دارد 
به  دفاع  از  و  دفاع  به   از حمله  انتقال  یکی  که 
دارد  استقلال  بخش  دو  این  در  و  است  حمله 
هماهنگی  به  هنوز  البته  کند.  می  عمل  خوب 
لازم نرسیده ولی در این دو هفته نشان داند در 
این دو بحث خوب بودند و این مسئله باعث می 
شود کمتر به تیم مقابل فرصت بدهند و در بحث 
می  عمل  خوب  دارند  حمله  به  دفاع  از  انتقال 
کنند و در حملات پر تعداد هستند و باعث می 
شود موقعیت های بیشتری نصیبش شود و این 
و   دارد  رشدی  به  رو  روند  تیم  دهد  می  نشان 
دارد روی تیم کار می شود. امیدوارم این برنامه 
نتیجه بدهد و در هفته های بعد ما شاهد فوتبال 
بهتری از استقلال باشیم. هر چند ایراداتی وجود 
ایرادات کمتر  این  با گذشت هفته ها  ولی  دارد 

خواهد شد.
بازیکن سابق استقلال در مورد کوین یامگا 
خوب  بازیکن  یک  کرد:  بیان  اینگونه  را  نظرش 
به جمع استقلالی ها آمده.من کاری به دو گلی 
داد  نشان  بازیکن  این  نوع حرکت  ندارم  زد  که 
به  پا  و حرکت  ها  استارت  است،  بازیکن خوبی 
تاکتیکی  توپ خوبی دارد و نشان دهنده درک 
در کنار تکنیک فردی است و امیدوارم این جرقه 
نباشد و یاگما در بازی های بعد ادامه دهنده این 
رضایت  اول  بازی  در  توانست  او  باشد.  حرکات 
کادر فنی و هواداران را جلب کند و امیدوارم این 
روندش همانند روند استقلال رو به جلو باشد و 

ما شاهد درخشش بیشتر او باشیم.
یعنی  خارجی  دیگر  جذب  مورد  در  وی 
را  بازی اش  نیز  را  یامگا  آقای  ژستد گفت: من 
دیدم و نظر دادم و شناختی روی ایشان نداشتم. 
بر اساس پست هم استقلال یک فوروارد دیگر در 
من  اینکه  واقعیت  داشت.  نیاز  مهاجمانش  کنار 
شناختی ندارم و نمی توانم قضاوت کنم امیدوارم 
ژستد هم به ما نشان دهد بازیکن خوبی است و 

می تواند کمک کند.
استقلال  بازی  مود  در  ها  آبی  پیشکسوت 
را  نظرش  بوده  حساس  همیشه  که  تراکتور  و 
اینگونه بیان کرد: قطعا تراکتور تیم خوبی است و 
ما نباید به بازی اول این تیم با تمام مشکلاتی که 
داشت نگاه کنیم. تراکتور یک تیم ریشه دار است 
و در بازی های آینده می تواند کیفیت فنی اش 
را نشان دهد. من اعتقاد دارم که این بازی برای 
استقلال سنگین است استقلال باید با تمام قوا 
در این بازی حضور پیدا کند و بتواند نتیجه لازم 
را بگیرد کما اینکه تراکتور هم تیم خوبی است.

نامجو مطلق در پایان در مورد وضعیت تیم 
ملی امید افزود: ما همیشه در مراحل مقدماتی 
و  ایجاد شده  و تحولاتی  تغییر  نداشتیم  مشکل 
رده  این  در  است  سالی  کیا چند  مهدوی  آقای 
و  دارد  خوبی  شناخت  قطعا  و  کند  می  کار  ها 
ادامه   امیدوارم  بازی هم پیروز شدیم که  در دو 
خوب  تیم  بالاتر  مراحل  در  امیدوارم  باشد.  دار 
ها  سال  از  بعد  که  دهیم  تشکیل  منسجمی  و 
بتوانیم با تیم ملی امید به موفقیت برسیم. پایه 
ریزی تیم  امید خیلی مهم است و چشم اندازی 

برای آینده است.

انتخابی جام جهانی ۲0۲۲ قطر؛
موضع دولت لبنان برای بازی با تیم 

ملی ایران/ نامه AFC ارسال شد
حضور  برای  را  خود  موافقت  لبنان  دولت 
کشور  این  فوتبال  ملی  تیم  بازی  در  هواداران 
ارتباط  این  در  نامه ای  و  کرد  ارائه  ایران  مقابل 

به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال شده است.
روز  لبنان  و  ایران  فوتبال  ملی  تیم های 
جهانی  جام  انتخابی  نهایی  مرحله  در  آبان   20
2022 قطر در ورزشگاه صیدا لبنان به مصاف هم 
خواهند رفت. فدراسیون فوتبال لبنان از هفته ها 
با  مسابقه  این  برگزاری  برای  تلاش  در  پیش 
برای  را  شرایط  تا  است  بوده  تماشاگران  حضور 

تیم ایران سخت تر کند.
سایت عربی زبان »کوره« در این خصوص 
در  را  خود  موضع  لبنان  دولت  که  کرد  اعلام 
خصوص حضور هواداران در دیدار تیم ملی این 

کشور مقابل ایران را مشخص کرد.
»نجیب  از  نمایندگی  به  لبنان  دولت 
وزیر  کالاس«  »جورج  و  وزیر  نخست  میقاتی« 
فوتبال  فدراسیون  طریق  از  جوانان،  و  ورزش 
موافقت رسمی  و  نوشتند  نامه   AFC به  لبنان 
خود را برای حضور هواداران در ورزشگاه اعلام 

کردند.
فوتبال  »کنفدراسیون  نوشت:  کوره  سایت 
لبنان، خواستار  امنیتی در  اتفاقات  از  آسیا پس 
تدابیر شدید امنیتی در دیدار لبنان و ایران شده 
بود. منابع کوره تایید کردند که نامه فدراسیون 
مجوز  آن  در  و  است  رسیده   AFC به  لبنان 
قید شده  از ظرفیت ورزشگاه  حضور 60 درصد 
به  توجه  با   AFC که  می رود  انتظار  است. 
در  لبنان  دولت  توسط  شده  ارائه  تضمین های 
حضور  درخواست  به  بازی،  امنیت  تامین  مورد 

هواداران در ورزشگاه پاسخ مثبت دهد.«
جام  انتخابی  نهایی  مرحله   A گروه  در 
جهانی 2022 قطر در قاره آسیا، تیم ایران با 10 
امتیاز در رده نخست قرار دارد و کره جنوبی با 7 

و لبنان با 5 امتیاز دوم و سوم هستند.
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